
 

Αθήνα, 18/3/2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς την κυρία Υπουργό Παιδείας, Θρησκευµάτων και Αθλητισµού 

Θέµα: Στατιστικά δεδοµένα αποτελεσµάτων πανελλαδικών εξετάσεων για εφαρµογή 

αντισταθµιστικών εκπαιδευτικών πολιτικών. 

Οι Πανελλαδικές Εξετάσεις αποτελούν το σύστηµα πρόσβασης των µαθητών και µαθητριών στην 

τριτοβάθµια εκπαίδευση και τα αποτελέσµατά τους αντικατοπτρίζουν ευρύτερες 

κοινωνικοοικονοµικές και εκπαιδευτικές ανισότητες. Είναι γνωστό ότι η επιτυχία των µαθητών στις 

εξετάσεις αυτές επηρεάζεται από πολλούς παράγοντες, µεταξύ των οποίων η κοινωνική και 

οικονοµική κατάσταση των οικογενειών, οι διαθέσιµες σχολικές υποδοµές, η πρόσβαση σε 

υποστηρικτικές δοµές µάθησης και το µορφωτικό επίπεδο των περιοχών όπου φοιτούν. 

Επειδή η ύπαρξη αναλυτικών στατιστικών δεδοµένων ανά Διεύθυνση Εκπαίδευσης θα µπορούσε να 

δώσει µια πιο ξεκάθαρη εικόνα των τοπικών διαφοροποιήσεων στις επιδόσεις των µαθητών και να 

συµβάλει στη διαµόρφωση στοχευµένων εκπαιδευτικών παρεµβάσεων για την ενίσχυση περιοχών 

όπου παρατηρούνται χαµηλότερες επιδόσεις  

Επειδή η µεγαλύτερη αξιοποίηση µέτρων που ανήκουν στο ευρύτερο πλαίσιο της συµπεριληπτικής 

και αντισταθµιστικής εκπαίδευση όπως η Ενισχυτική Διδασκαλία, τα τµήµατα Ζωνών 

Εκπαιδευτικής Προτεραιότητας (ΖΕΠ), τα Τµήµατα Ένταξης, οι Τάξεις Υποδοχής και κάθε άλλη 

υποστήριξη των σχολικών µονάδων µε εκπαιδευτικούς, κτιριακές υποδοµές και άλλους πρόσθετους 
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εκπαιδευτικούς πόρους  θα  συµβάλει  στη βελτίωση των συνθηκών µάθησης για τους µαθητές 

αυτών των περιοχών. 

Ερωτάται η κυρία Υπουργός: 

Υπάρχουν διαθέσιµα στατιστικά στοιχεία για τις επιδόσεις των υποψηφίων στις Πανελλαδικές 

Εξετάσεις ανά Διεύθυνση Εκπαίδευσης;  

Υπάρχει σχεδιασµός υλοποίησης στοχευµένων αντισταθµιστικών εκπαιδευτικών πολιτικών σε 

περιοχές όπου τεκµηριωµένα παρατηρούνται συστηµατικά χαµηλές επιδόσεις στις Πανελλαδικές 

Εξετάσεις; Αν ναι, ποια είναι τα σχετικά µέτρα που εξετάζονται για τις περιοχές αυτές; 

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 




